

《单词百科:inflexibly是什么意思?inflexibly怎么发音?inflexibly的解释和用法》

英语单词inflexibly是什么意思?inflexibly怎么读?inflexibly怎么发音?简答网为您整理了inflexibly的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



inflexibly怎么读

inflexibly的读音:[ɪ n'fleks ə bl ɪ]

inflexibly的意思

1、adv.不屈曲地, 不屈地;

inflexibly的近义词

1、**dogmatically** 教条主义的

2、**obstinately** adv.顽固地, 固执地;

3、**rigidly** adv.僵硬地;严厉地;严格地;固执地;

4、**stubbornly** adv.倔强地, 顽强地, 顽固地;

inflexibly的反义词

1、**flexibly** adv.易曲地, 柔软地;灵活地;

inflexibly的双语例句

1、These are very dynamic people, but they manifest inflexibly in relating to the world.

这是一些很有力量的人, 但他们在与这个世界的联系中表现地过于强硬而难于妥协。

2、and soon afterwards got up and walked about the room. Her figure was elegant, and she walked well;--but Darcy, at whom it was all aimed, was still inflexibly.

不大一会儿工夫, 她就站起身来, 在房间里踱来踱去, 故意在达西面前卖弄她优美的体态和矫健的步伐, 只可惜达西只顾在那里一心一意地看书, 因此她只落得枉费心机。

3、The culture of China's traditional Wushu differs from that of the Olympic Games. Both can live harmoniously but can never be mixed inflexibly.

中国传统武术文化和奥运文化属于两种不同的事物, 两者可以和谐共处, 但不能机械混合。

4、" Nay, madame, I pray you pardon this little traitor. I promise you that to make up for her want of loyalty, I will be most inflexibly severe;"

“夫人, 我求您饶恕她这一次小小的错误吧, ” 维尔福说, “我答应您, 我一定尽我的职责, 对罪犯严惩不贷。”

5、He never gave reasons for this persistent refusal, but contented himself by resolutely and inflexibly adhering to his determination.

他从来没有说明他一再拒绝这样做的理由究竟是什么, 他只是坚决而毫不动摇地固执己见。

6、To watch the moon move inflexibly higher is to find an unusual stillness within ourselves. Our imaginations become aware of the vast distance of space, the immensity of the earth and the huge improbability of our own existence.

观看月亮不可阻挡地升上天空，会让我们找到内心的无比安宁，我们的想象力能让我们看到宇宙的辽阔和大地的广袤，能让我们忘掉自己的存在。

7、Miss Bingley made no answer, and soon afterwards she got up and walked about the room. Her figure was elegant, and she walked well; but Darcy, at whom it was all aimed, was still inflexibly studious.

彬格莱小姐没有回答。不大一会儿工夫，她就站起身来，在房间里踱来踱去，故意在达西面前卖弄她优美的体态和矫健的步伐，只可惜达西只顾在那里一心一意地看书，因此她只落得枉费心机。

以上是简答网为您整理的inflexibly怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于inflexibly

的用法、inflexibly的释义、i

nflexibly的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/inflexibly>

